

Disclaimer - English

The materials and information on this web site are made available by Linden & De Roeck for general informational purposes only and is not intended as legal advice. Nothing on this web site is, or is intended to be, legal advice, nor intended to create an attorney-client relationship. The transmission of the materials and information contained on this site, or the receipt thereof, is not intended to, and will not, form an attorney-client relationship. An attorney-client relationship with Linden & De Roeck or any of its attorneys will only be established after the firm and the client enter into a written engagement letter.

Although we have attempted to make the information and materials on this website as accurate as possible, this information and materials may contain errors or omissions, for which we disclaim any liability. Visitors to this website should not take any actions, or refrain from taking action, based on information contained on this website without first consulting their own attorneys. Further, summaries and descriptions of administrative and court rulings or results in prior cases are not intended to suggest that particular rulings or results can or will be obtained in current or future cases.

Although this site contains our email and postal addresses, any unsolicited email or other communication unilaterally transmitted to Linden & De Roeck will not create an attorney-client relationship, will not be treated as confidential, and will not prevent us from representing parties who may be adverse to you or our organization or company. Do not send us confidential information until you speak with one of our lawyers and receive authorization to send that information to us.

Except as required by law or expressly authorized by you, we do not collect or maintain personal information about visitors to our website, and we will not provide any personal information regarding you to any third parties. Any personal information that you submit to us will be used solely for the purpose of responding to inquiries or requests made by you.

Links to third-party websites and resources are provided for your convenience, but Linden & De Roeck is not responsible for the content on or services provided by the operators of any linked sites. Linden & De Roeck does not endorse, recommend, or approve the content, information, or resources on any linked third-party websites.

Disclaimer - Français

Le matériel et les informations sur ce site web sont mis à disposition par Linden & De Roeck à titre informatif uniquement et ne constituent pas un conseil juridique. Rien sur ce site Web n'est, ou n'est destiné à être, un conseil juridique, ni destiné à créer une relation contractuelle conseil-client. La transmission du matériel et des informations contenues sur ce site, ou la réception de celui-ci, n'est pas destinée à former et ne formera pas une relation contractuelle conseil-client. Une relation contractuelle conseil-client avec Linden & De Roeck ou l'un de ses conseils ne sera établie qu'après que le cabinet et le client ont signé une lettre d'engagement écrite.

Bien que nous ayons essayé de rendre les informations et le matériel sur ce site web aussi précis que possible, ces informations et ces documents peuvent contenir des erreurs ou des omissions, pour lesquelles nous déclinons toute responsabilité. Les visiteurs de ce site web ne doivent entreprendre aucune action, ou s'abstenir de prendre des mesures, sur la base des informations contenues sur ce site sans consulter au préalable leurs propres conseils. En outre, les résumés et les descriptions des décisions administratives et judiciaires ou des résultats dans des affaires antérieures ne sont pas censés suggérer que des décisions ou des résultats particuliers peuvent ou seront obtenus dans des affaires actuelles ou futures.

Bien que ce site contienne nos adresses électroniques et postales, tout courrier électronique non sollicité ou toute autre communication unilatéralement transmise à Linden & De Roeck ne créera pas de relation contractuelle conseil-client, ne sera pas traitée comme confidentielle et ne nous empêchera pas de représenter une partie potentiellement adverse. Ne nous envoyez pas d'informations confidentielles avant de parler avec un de nos conseils et de recevoir l'autorisation de nous envoyer ces informations.

Sauf si requis par la loi ou expressément autorisé par vous, nous ne collectons pas et ne conservons pas d'informations personnelles sur les visiteurs de notre site Web, et nous ne fournirons aucune information personnelle vous concernant à des tiers. Toute information personnelle que vous nous soumettez sera utilisée uniquement dans le but de répondre aux demandes de renseignements ou aux demandes que vous avez faites.

Les liens vers des sites web tiers sont repris pour votre information et Linden & De Roeck n'est pas responsable de leur contenu ou des services fournis par les opérateurs de ces sites référencés. Linden & De Roeck ne cautionne, ne recommande ni n'approuve le contenu, les informations ou les ressources de ces sites Web tiers référencés.